
Referat GF 03-04 2024 

15 personer var fremmødt 

1. valg af dirigent Bjarne Sund Laursen blev valgt 
2. Formandens beretning godkendt 
3. Kasserens beretning godkendt 
4. Indkomne forslag Der er ingen indkomne forslag 
5. Valg til bestyrelse. Jesper Hansen og Heidi Rie Valentin genvalgt, Anette Buse valgt 
6. Suppleanter Stephanie Nør Nielsen og Keld Schmidt er genvalgt 
7. Mie Ingemann og Gert Rasmussen er genvalgt 
8. Evt. Det er Lokalrådet der står for vedligeholdelse af Bikestation 

Flere skraldespande rundt om i byen 
Gunner Engelstad fortalte om Kirkeskoven, hvordan den blev til. Og om planerne fremad. Der 
er søgt kommunen om nyt tag på bålhytten, men taget skal forstærkes først. Hegnet skal 
fjernes på sydvest siden. Den som ligger tættest på shelteren forbliver med hegn, så det 
fremtidigt bliver Hundeskov. I begge skove skal ammetræerne fjernes. Der arbejdes på at lave 
en skovkirkegård på området fra Præstegården og ned mod Marienrod. Kælkebakken er for 
stejl, og kommunen har en masse jord de gerne vil af med. Hvis vi aftager jord nok, vil de lægge 
køreplader ud og komme med jorden. Vi laver en arbejdsdag hvor der skal sættes låger i 
Hundeskoven og fjernes ammetræer.  

 

Stephanie Nør Nielsen fortalte om legepladsen ved Lindebjerg Have. Målet med området er at 
det er brugbart for alle, der skal være noget for alle aldre. Det bliver lavet i naturmaterialer, 
robiniatræ. Næste step er et madpakkehus. Det har Max play, og det skal der laves en 
ansøgning på. Jorden der bliver gravet af bliver placeret på den lille bakke der er i forvejen. Vi 
har fået 207.000 kr.  Vi venter på en byggetilladelse.  

Trafiksanering forslag: 
 Udvide Lindebjerg 20-25 cm i begge ender.  
Trafik-måling på Lindebjerg. 
Veflinge-trafik-kampagne – gå i den rigtige side af vejen.  
Vejens forløb ændres på Lindevej/Frederiksberg 
Permanent trafikmåler med blinkende lygter  
Chikaner på Lindebjerg står dumt. Der er mange der kører ind i dem. Man behøver ikke at sætte 
farten ned, så de har ingen virkning 
Fartnedsættelse gennem Lindebjerg 
Trafiksikkerhed foran købmanden. Pæle foran vindfanget. Eller P-forbud 
Evt. Mette rykker varer lidt ud fra vindfanget så man ikke kan holde der i bil 
Bytorvet: vi vil gerne have ensretning på P-pladsen, samt have fjernet den ene chikane.  
 

 


